
PROTOKOLL ur 19 vid sammanträde den 9/12/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 166.
Diskuterades diverse angelägenheter att ta upp vid sammanträdet 

senare på kvällen med sektionsstyrelserna.
§ 167.

Föredrogs utträdesansökam från Nils Öst, vilken motiverat sin be
gäran med skäl tydande på att han var att betrakta som representant 
för kategorin "displaced persons". Beslöts bevilja honom begärt ut
träde ur föreningen.

§ 168.
En framställning från bordtennissektionen om anslag med kr. 1.941 

för SM-representation i Hälsingborg den 4-6 jan. 1958 godkändes intill 
ett belopp av kr. 1.000:- med rätt för sektionen att därutöver dispo
nera medel, vilka kan skaffas fram på annat sätt.

§ 169.
Diskuterades bandysektionens anslagsbehov. På grund av att den ny

valda bandystyrelsen fått överta vad man närmast kunde kalla ett "sterb
hus" från den avgående styrelsen (huvudsakligen skulder och obetydliga 
rester av material, vilka senare påkallade en närmast total nyanskaff
ning), förelåg ett betydande medelsbehov. Beslöts att vid sammanträde 
med fotbollssektionens styrelse överlägga i ärendet.

§ 170.
Beslöts sända tack-skrivelse till en del äldre föreningsmedlemmar, 

som hörsammat en vädjan att till Djurgårdens arkiv donera utgångna år
gångar av tidskriften "Djurgårdaren". De hörsamma voro: Åke Löwgren, 
Gösta Andersson, Gustaf Carlsson, Algot Sjöberg, Evert Haag, Sune An
dersson och Aina Ekwall.

§ 171.
Efterlyste Lövdahl rapporter från de fotbolls- och boxningsturnéer, 

vid vilka ÖS varit representerad av Liliequist och Norén. Rapporterna 
utlovades med det snaraste.

§ 172.
Beslöts kalla ÖS till nytt sammanträde torsdag den 12/12/57, varpå 

dagens sammanträde övergick till konferens med sektionsstyrelserna. 
Protokoll härifrån bilägges detta ÖS-protokoll.


